
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 20. sentemhra 2021

Prítomní poslanci: Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško

Ospravedlnení: Jakub Račko
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:20 hod. otvoril starosta obce Ing. Milan Kohút, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že je prítomných 6 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Pavel Holbus, za členov Daniel Pokrievka 

a Pavel Poliak. Za overovateľov zápisnice starosta určil Janka Mikušová a Ľuboslav Vaško, za zapisovateľku 
Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Janka Mikušová, Ľuboslav Vaško
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Ing. Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Pavel Holbus -  predseda, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak -  členovia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P avel Poliak, Zdena  R ačková, Ľ uboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

O 17:25 prišla poslankyňa Dušana Ilavská.

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
Predseda návrhovej komisie, predniesol návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole.
6. Spolufinancovanie projektu Predajné stánky.
7. Úhrady za cintorínske služby.
8. Zmena rozpočtu č.3/2021.
9. Menovanie funkcionárov DHZO Pribylina a hliadok protipožiarnej kontroly.
10. Správa riaditeľa školy o stave školy.
11. Predaj pozemku.
12. Rôzne.
13. Diskusia.
14. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P a ve l Poliak, Z d en a  R ačková, 
Ľ uboslav Vaško

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l Poliak, Zdena  Račková, 
Ľuboslav Vaško

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 5
Ing. Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce predniesol Správu o vykonanej kontrole evidencie hrobových 
miest, príjmu z prenájmu hrobových miest a nájomných zmlúv na hrobové miesta. Kontrolou bolo zistené, že do 
31.7.2021 bolo uzavretých 1111 nájomných zmlúv, za rok 2021- 14 nájomných zmlúv. Na pohrebisku je 
evidovaných 1953 hrobových miest. Nájomné zmluvy obsahujú všetky zákonom stanovené náležitosti. Na 
základe kontrolných zistení bolo obci doporučené prijať opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov: 
prepočítať úhradu za cintorínske služby z Sk na EUR, upozorniť nájomcu 3 mesiace pred uplynutím lehoty 
nájomnej zmluvy, doplniť do evidencie hrobových miest údaj o hĺbke hrobu a zosúladiť VZN č. 3/2008 
o prevádzke Domu smútku a o správe a prevádzke cintorína v zmysle dokumentu Pd 54/20/4402-2 Okresná 
prokuratúra Levice 6.5.2020. Tieto opatrenia už boli vykonané, odporúčam OZ zobrať Správu o vykonanej 
kontrole na vedomie.
Janka Mikušová: Máme aj také prípady, keď ide o starý hrob, pri ktorom nie je známy nájomca? Ako sa to 
rieši?
Ing. Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: V novom VZN, ktoré pripravujeme do decembrového OZ, bude 
upravený postup rušenia hrobu bez nájomnej zmluvy.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
Berie na vedomie
Správu hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole evidencie hrobových miest, príjmu z prenájmu 
hrobových miest a nájomných zmlúv na hrobové miesta..

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Zdena  Račková, 
Ľ uboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 6
Starosta obce: Máme pripravenú žiadosť o nenávratný finančný príspevok na výstavbu predajných stánkov na 
predajnom mieste. Staré stánky sú už dávno schátrané, 4 roky máme pripravený projekt a čakali sme na výzvu 
MAS Horný Liptov. Projekt obsahuje 2 predajné stánky s prípojkou na elektrinu, predajná plocha bude celá 
spevnená zámkovou dlažbou. Spoluúčasť obce je 5%, uznesenie OZ o spolufínancovaní je povinnou prílohou 
žiadosti.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
spolufinancovanie projektu Predajné stánky, kód výzvy: IROP-CLLD-AKT7-512-005 z vlastných zdrojov 
Obce Pribylina vo výške minimálne 5 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, P a ve l Poliak, Zdena  R ačková, 
Ľ uboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 7
Starosta obce: Ako ste počuli v bode 5, bol zistený nedostatok ktorý treba odstrániť - poplatky za cintorínske 
služby máme schválené ešte v Sk, a to uznesením OZ č. 74/08 zo dňa 8.9.2008. Navrhujem toto uznesenie 
zrušiť, poplatky za cintorínske služby by boli ďalej určované Cenníkom služieb obce Pribylina.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
ruší
Uznesenie OZ č. 74/08 zo dňa 08.09.2008, časť 2.c).



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D an ie l P okrievka, P a ve l Poliak, Z dena  R ačková, 
Ľ uboslav  Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 8
Starosta obce: Návrh Zmeny rozpočtu č.3/2021 ste všetci dostali, bol prerokovaný aj na obecnej rade. Ide 
o úpravu príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu -  očakávame vyššie príjmy za správne poplatky a stočné, 
a navýšili sa nám výdavky za plyn, telefón, zmena zahŕňa aj výdavky na externý manažment a energetický audit 
k projektu Energetické úspory budovy ZŠ v Pribyline.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce Pribylina č. 3/2021 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l P oliak, Zdena  R ačková, 
Ľ uboslav  Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 9
Starosta obce: Členovia DHZ si na výročnej členskej schôdzi zvolili nového veliteľa a preventivára, a požiadali 
OZ o schválenie týchto zmien.
Pavel Holbus: V októbri plánujeme vykonať preventívne protipožiarne kontroly. Vlani boli z dôvodu pandémie 
zrušené, tento rok treba skontrolovať všetko -  domácnosti aj podnikateľov. Od obce potrebujeme, aby 
podnikateľov písomne informovala o termíne kontroly min. 1 týždeň vopred. Kontroly v domácnostiach prosíme 
vyhlásiť v miestnom rozhlase.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. Odvoláva:
Andreja Fleischhackera z funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Pribylina
Ing. Martina Fleischhackera z funkcie preventivára Dobrovoľného hasičského zboru obce Pribylina

2. Menuje:
Ing. Martina Fleischhackera do funkcie veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Pribylina 
Bc. Michaelu Ďurianovú do funkcie preventivára Dobrovoľného hasičského zboru obce Pribylina

3. Menuje
preventívne protipožiarne hliadky v zložení:

I. Pavel Flolbus -  vedúci hliadky 
Bohuslav Fidrich -  člen 
Ondrej Račko - člen

II. Ing. Martin Fleischhacker -  vedúci hliadky 
Šimona Harichová - člen
Andrej Fleischhacker - člen

III. Bc. Michaela Ďurianová -  vedúci hliadky 
Lukáš Jurík -  člen
Matúš Račko -  člen

na vykonanie preventívnej protipožiarnej kontroly v domácnostiach a u právnických osôb obce Pribylina a na 
Podbanskom v mesiaci október 2021 podľa zákona č. 314/2001 Z.z. o ochrane pred požiarmi a Vyhlášky MV SR 
č. 121/2002 Z.z. o požiarnej prevencii.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P avel P oliak, Zdena  R ačková, 
Ľ uboslav Vaško

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 10

Starosta obce: Vyzval riaditeľku ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline, aby predniesla Správu o stave školy.



Mgr. Iveta Oravcová, riaditeľka ZŠ s MŠ: K 15.9.2021 máme v ZŠ 80 žiakov, prevažne marginalizovaných. 
V tomto školskom roku nie sme plne organizovaná škola, chýba nám 5.ročník. Špeciálnu triedu nemáme žiadnu. 
Personálne máme všetko vykryté, okrem kuchára. Kuchára sme mali zabezpečeného, v deň podpisu zmluvy nám 
však oznámil že dostal lepšiu ponuku. Doteraz varila vedúca školskej jedálne, zajtra príde nová záujemkyňa. 
Naším cieľom je zlepšiť spoluprácu školy s rodičmi, aby pochopili, že výchova a vzdelanie ich detí súvisí s ich 
uplatnením na trhu práce.
Predseda návrhovej komisie, predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Berie na vedomie
Správu riaditeľky ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline o stave školy.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D an ie l Pokrievka, P ave l Poliak, Zdena  R ačková, Ľ uboslav  
Vaško

6

Proti: 0

Zdržal sa: P a v e l  H o lb u s 1
V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 11

Starosta obce. Bola nám doručená žiadosť Športového streleckého klubu o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 
obce za účelom zrekonštruovania bývalej budovy kasární.
Ing. Vladimír Klaučo: Športový strelecký klub Pribylina funguje 7 rokov a má 78 členov. Ako jeden z mála 
klubov organizujeme aj medzinárodné súťaže. Máme záujem o rekonštrukciu budovy bývalých kasární 
Finančnej stráže v Račkovej doline. Budova bola postavená približne v roku 1920 a bola vypálená partizánmi 
počas 2. sv. vojny. Ostali po nej zbytky základov pokryté nánosom zeminy. Radi by sme budovu zachovali ako 
pamiatku a zároveň ju využívali pre potreby ŠSK -  školenia, preteky, práca s mládežou.
Janka Mikušová: Dá sa budova zrekonštruovať, keď ostali len zbytky základov?
Ing. Vladimír Klaučo: Ja si myslím, že áno.
Starosta obce: V zmysle stavebného zákona rekonštrukcia budovy v tomto stave nie je možná. Ak máte záujem 
o novú výstavbu, treba ísť od začiatku -  územné rozhodnutie, stavebné povolenie. Podľa platného územného 
plánu parcela nie je určená na výstavbu. S predajom nesúhlasím, pre obec nie je výhodné zbavovať sa majetku, 
môžeme sa baviť o prenájme. Samozrejme konečné slovo majú poslanci OZ.
Dušana Ilavská: Aj obecná rada uprednostňuje prenájom. Budúci týždeň bude zasadať stavebná komisia, pán 
Klaučo môže prísť a preberieme detaily.
Ing. Vladimír Klaučo: Ako by sa potom riešilo vlastníctvo budovy, keby stála na pozemku v nájme?
Starosta obce: Budova by bola majetkom stavebníka.
Zdena Račková: Dávam poslanecký návrh, aby sa tento bod programu presunul na najbližšie zasadnutie OZ. 
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Poslanecký návrh Zdeny Račkovej presunúť tento bod do programu najbližšieho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka  M ikušová. D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Zdena  R ačková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 12

Starosta obce: Bola nám doručená žiadosť o odkúpenie hasičských vozidiel AVIA a LIAZ, žiadateľ Jaroslav 
Tarageľ ponúkol cenu 500 EUR za AVIU a 600 EUR za LIAZ. Obecná rada ponuku prejednala, s cenou za 
AVIU súhlasila, ale za LIAZ požadovala 1000 EUR. Žiadateľ s navýšením ceny súhlasil. Obe vozidlá DHZ 
nepoužíva, nie sú pojazdné.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Súhlasí
S odpredajom hasičských vozidiel: AVIA A31 za cenu 500 EUR a Škoda LIAZ 706 RTHP za cenu 1000 EUR 
Jaroslavovi Tarageľovi, Ulica Dr. Jána Lajčiaka 81/13, Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D an ie l Pokrievka, P ave l Poliak, Zdena  R ačková, 
Ľ uboslav  Vaško 7



Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o 1 p r i ja tý

Starosta obce: K výstavbe prestrešených stojísk vHrdove, na Kokavskom moste a Pred Bystrou: Chatári 
vyhlásili zbierku na výstavbu stojísk. Cena za všetky tri stojiská sa odhaduje na 25 000 EUR. Obec samozrejme 
tiež prispeje. Príspevky sa posielajú na účet OZ Chatárov a rekreantov na Podbanskom. Chceme, aby do konca 
mája 2022 boli všetky tri stojiská hotové. To, čo sa tento rok na zberných miestach v CHO dialo, viac nesmie 
pokračovať. Zberné miesta zrušiť nechceme, nebolo by to dobré. Navrhujem aby sme prispeli čiastkou 10 000 
EUR na výstavbu stojiská na Hrdove, kde bol neporiadok najväčší.
Zdena Račková: Budú tieto stojiská certifikované?
Starosta obce: Pred výstavbou ich zhodnotí medvedí tím a IŽP.
Predseda návrhovej komisie, predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Schvaľuje

a) Prestrešenie stojísk na ochranu zberných miest odpadu pred jedincom medveďa hnedého v lokalitách 
Hrdovo, Kokavský most a Pod Bystrou.

b) Finančné prostriedky na vybudovanie stojísk vo výške 10.000 EUR.
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4

Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka , P ave l Poliak, Z dena  Račková, 
Ľ uboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

Starosta obce: K projektom: Dotácia na projekt rekonštrukcie budovy starého obecného úradu nám nebola 
schválená. A pokiaľ ide o projekt na zateplenie budovy ZŠ, po vykonanom energetickom audite sa zistilo, že by 
sme nesplnili podmienky výzvy, teda sa o dotáciu uchádzať nemôžeme. Úspora energie nám vyšla 58 %, pre 
splnenie podmienok by sme museli dosiahnuť úsporu min. 75 %. Náklady na energetické hodnotenie, 
energetický audit, zmeny PD uhradiť musíme. O finančný príspevok sa budeme môcť uchádzať znovu, pokiaľ 
vyjde výzva s miernejšími podmienkami.
Zdena Račková: Ako dlho bude platná projektová dokumentácia?
Starosta obce: PD nemá obmedzenú platnosť, menia sa však normy energetického hodnotenia.
Janka Mikušová: Čo presne znamená, že nám úspora vyšla 58 %?
Starosta obce: Úspora je pomer nákladov na energie po rekonštrukcii a pred ňou. Nakoľko kotolňa už 
zrekonštruovaná je, náklady na kúrenie (pred chystanou rekonštrukciou) máme už znížené. Preto to nevychádza.

Starosta obce: Doplňujúce voľby 1 chýbajúceho poslanca OZ sú vyhlásené na 23.10.2021. Nakoľko v termíne 
do 24.8.2021 nepodal kandidátnu listinu žiaden kandidát, v našej obci sa voľby neuskutočnia.

Starosta obce: Správca cesty do Račkovej doliny -  Štátne lesy TANAPu nás požiadali o finančný príspevok na 
vysprávku výtlkov na tejto ceste. Oslovili aj ostatné podnikateľské subjekty, ktoré cestu používajú. Bude to len 
oprava najväčších výtlkov, na celkovú opravu cesty peniaze nemajú a ani mať nebudú. Navrhujem prispieť na 
opravu sumou 1000 EUR.
Ing. Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Odporúčam uzavrieť so ŠL TANAPu zmluvu o združení 
finančných prostriedkov.
Predseda návrhovej komisie: predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Schvaľuje
Finančné prostriedky na vysprávku výtlkov cesty do Račkovej doliny vo výške 1000 EUR z podnikateľskej 
činnosti.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, P a ve l P oliak, Z dena  Račková, 
Ľ uboslav Vaško

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 13 -  Diskusia.

Zdena Račková: Tradičné podujatie Október -  mesiac úcty k starším pripravíme vzhľadom na situáciu tak ako 
vlani, balíčky jubilantom poroznášame po domoch?
Starosta obce: Veľmi rád by som bol keby mohla byť slávnosť normálne tu v sále, ale bohužiaľ nie je to možné.



Jubilantom môžeme zablahoželať iba tak ako vlani.
Daniel Pokrievka: Podarilo sa nám vyviezť odpad zo zberného dvora a z kompostoviska?
Starosta obce: Áno, dnes nám boli odviezť drevný odpad z kompostoviska, odviezli 1 fúru a auto sa im zase 
pokazilo. Pokiaľ ide o odvoz nábytku a matracov, OZO od nás odpad naďalej neberie, berie len od obcí ktorým 
vyváža všetok odpad. Máme s tým stále problém, ak by ste vedeli o inom riešení budem veľmi rád.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 20:15 hod.

Zapísala: Overovatelia: Starosta obce:

Ing. Zuzana Fleischhackerová Janka Mikušová 
Ľuboslav Vaško

Ing. Milan Kohút


